
Osmaniye’de ruh
sağlığı için birlikteyiz

Osmaniye'de toplum ruh
sağlığını güçlendirmek

amacıyla düzenlenen “İl Koordi-
nasyon Kurulu” toplantısı, Ruh
Sağlığı Birimi koordinasyonunda
gerçekleştirildi. � Sayfa 2 ’de...

Osmaniye'nin Bahçe ilçe-
sinde Diyanet İşleri Baş-

kanlığı'nın 2025 yılı 2. Dönem
Hafızlık Tespit Sınavı öncesi
önemli bir adım atıldı.

� Sayfa 3’te

Osmaniye Sağlık İl Müdür-
lüğü görevine, Kamu Has-

taneleri Genel Müdürü Uzman
Doktor Emrah Ceviz atandı.Os-
maniye Sağlık İl Müdürü olarak
atanan Uzman Doktor Emrah
Ceviz'in kısa süre sonra göreve
başlaması bekleniyor.� Sayfa 3 ’te...

t

Osmaniye'de Küçükler
Hokey Türkiye Birinciliği

Müsabakaları büyük bir heyecanla
tamamlandı. Türkiye’nin dört bir
yanından gelen kız ve erkek takım-
lar, 5 gün boyunca süren turnu-
vada şampiyonluk için ter döktü.
Osmaniye Hokey Sahası’nda ger-
çekleşen müsabakalarda minik
sporcular, hem yeteneklerini sergi-
ledi hem de centilmence mücadele
ederek sporun birleştirici gücünü

gözler önüne serdi. Final müsaba-
kaları nefesleri keserken, tribünler-
deki coşku görülmeye değerdi.
Finalin ardından düzenlenen ödül
töreninde şampiyon takımlar kupa
ve madalyalarını Osmaniye Genç-
lik ve Spor İl Müdürü Yusuf Çebi,
Gençlik Hizmetleri Müdürü Kadir
Dündar, Osmaniye Hokey İl Tem-
silcisi Ahmet Kaan Gizlice ve Tesis
Sorumlusu Adnan Kök’ün elinden
aldı.

Lavanta Festivali Renkli Görüntülere Sahne Oldu

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Osmaniye Belediye Başkanı İbrahim Çenet, başkan yardımcıları ve birim müdürleriyle
birlikte istişare ve koordinasyon toplantısı düzenledi. Toplantının ana gündemini, şehir

genelinde sürdürülen ve planlanan projeler oluşturdu.Toplantıda özellikle asfalt döküm çalış-
maları ve kentsel dönüşüm projeleri detaylı şekilde ele alındı. Başkan Çenet, Osmaniye’yi adeta
“ilmek ilmek yeniden işlediklerini” ifade e�i. � Sayfa 2’te...

Osmaniye İl Müftülüğü, zulüm altındaki Gazze halkına umut olmak için anlamlı bir et-
kinliğe imza a�ı. Cebeli Bereket Camii'nin arka bahçesinde düzenlenen “Gazze’ye Destek

Kampı” kapsamında mini bir kermes organize edilerek, yardım seferberliği başlatıldı.İl Müftü-
lüğü bünyesinde faaliyet gösteren izciler, gönüllü olarak etkinlikte görev aldı. Gönüllüler, ku-
rulan stantlarda aktif rol alırken, vatandaşlar da kampanyaya yoğun ilgi gösterdi.

� Sayfa 5’te...

Osmaniye’nin Kadirli ilçesine bağlı Bekereci Köyü’nde 4’ncü Geleneksel
Lavanta ve Zeytin Çiçeği Festivali gerçekleştirildi. Vali Yılmaz, hasat son-

rası yaptığı açıklamada, lavantanın Akdeniz bölgesinin özellikle kıraç kesimle-
rine uyum sağlayan bir bitki olması nedeniyle yetiştiriciler için alternatif ürün
seçeneği olduğunu söyledi.Kozmetik, ilaç ve sabun gibi birçok alanda kullanılan
lavantanın karlı yatırım olduğunu belirten Vali Yılmaz, “Lavantanın bizim böl-
gemizin coğrafi şartlarına da çok uygun bir ürün olduğunu görüyoruz. Bu ürün
çeşidinin ilimizde, ülkemizde artmasının faydalı olacağını düşünüyoruz. Ciddi
anlamda karlı ve ciddi bir gelir getiren bir ürün. Coğrafi olarak verimli bir top-
rak aramıyor daha çok kıraç toprakları seven bir ürün. 2 yıl önce de hasada ka-
tılmıştım. Bu yıl daha güzel verimli olduğunu görüyoruz.”dedi. � Sayfa 3’te...

Sağlık İl Müdürü Uzman
Doktor Emrah Ceviz Oldu

Osmaniye'de gönüller
Gazze için seferber oldu

Küçükler hokey şampiyonası tamamlandı

� Sayfa 5 ’te

Diyanet'in 2. Dönem Tespit
Sınavına Hazırlık Başladı

Osmaniye’de projeler
masaya yatırıldı
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O s m a n i y e ' d e
toplum ruh sağlığını
güçlendirmek ama-
cıyla düzenlenen “İl
Koordinasyon Ku-
rulu” toplantısı, Ruh
Sağlığı Birimi koor-
dinasyonunda ger-
çekleştirildi.

Toplantıya, Halk
Sağlığı Hizmetleri
Başkanlığı Bulaşıcı
Olmayan Hastalıklar
Birimi Uzmanı Esra
Bozduğan başkanlık
e�i.

Osmaniye gene-

lindeki kamu ku-
rumlarının temsilci-
lerinin katılım
sağladığı toplantıda
önemli değerlendir-
meler yapıldı.

Samiye Bahçeli
Toplum Ruh Sağlığı
Merkezi Sorumlu

Hekimi Uzm. Dr. Ş.
Soner Özdemir ve
Kadirli Toplum Ruh
Sağlığı Merkezinden
Sosyal Hizmet Uz-
manı Yılmaz Ayaz,
her iki merkez tara-
fından 2025 yılı
N i s a n - M a y ı s -

Haziran aylarını
kapsayan 3 aylık sü-
reçte yapılan çalış-
malar hakkında
b i l g i l e n d i r m e
sundu.

Toplantıda özel-
likle, Psikososyal
destek faaliyetleri,

Toplum temelli ruh
sağlığı hizmetlerinin
yaygınlaştırılması,
Takip edilen vaka sa-
yıları, Rehabilitas-
yon çalışmaları gibi
başlıklar öne çıktı.

Ayrıca, sahada
karşılaşılan zorluk-

lar da detaylı bir şe-
kilde ele alındı ve
çözüm önerileri ku-
rumlar arası iş birliği
çerçevesinde tartı-
şıldı.

Osmaniye'de ruh
sağlığı hizmetlerinin
daha erişilebilir ve
etkin hale gelmesi
için yapılan toplantı-
nın, önümüzdeki
dönem çalışmala-
rına ışık tutması
bekleniyor.

Kaynak: Sağlık
İl Müdürlüğü

Elazığ’da bir kadın çiçekçi
dükkanına taşla saldırdı. O
anlar cep telefonu kamerasına
yansıdı.

Olay, Yunus Emre Bulva-
rı’nda meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, bir kandın
henüz bilinmeyen bir nedenle

bir çiçekçi dükkanına saldırdı.
Kadın eline aldığı taşı defa-
larca dükkanın camına a�ı. O
anlar cep telefonu kamerasına
yansıdı. Kadının daha sonra
bölgeden uzaklaştığı öğre-
nildi.

Kaynak: İHA

Kadın, bir iş yerine taşla saldırdıOsmaniye İl Em-
niyet Müdürlüğü
ekipleri tarafından
yapılan operasyon-
larda yakalanan 18
şüphelinin 9’u tu-

tuklandı.
Ekipler, kasten

adam öldürmeye te-
şebbüs, yağma, iş
yeri kurşunlama,
mala zarar verme

ve silahlı tehdit
olaylarına yönelik
kapsamlı bir ope-
rasyon gerçekleş-
tirdi.

Yürütülen titiz

çalışmalar sonu-
cunda, 10 ayrı olaya
karıştığı tespit edi-
len 18 şüpheli şahıs
yakalanarak gözal-
tına alındı.

Adliyeye sevk
edilen şüpheliler-
den 9’u tutuklanır-
ken, 9’u hakkında
ise adli kontrol ka-
rarı verildi.

Şüphelilerin ika-
metlerinde ve araç-
larında yapılan
aramalarda 6 adet
ruhsatsız tabanca ve
5 adet tüfek ele geçi-

rildi.
Emniyet yetkili-

leri, kamu düzeni-
nin sağlanması ve
vatandaşların huzu-
runun korunması

adına suç ve suçlu-
larla mücadelenin
kararlılıkla sürece-
ğini vurguladı.

Mehmet Ali
Ulugöl

Operasyonda yakalanan 18 şüphelinin 9’u tutuklandı

Eskişehir'de Por-
suk Çayı'nın çevre-
sinde bulunan
yeşillik alanların
bazı bölümleri,
uyarı levhalarına
rağmen duyarsız
vatandaşlar çöpleri
ile çevreyi kirlet-
meyi sürdürüyor.

Porsuk Çayı'nın

çevresinde bulanan
ve girişlerinin kapa-
tılmış olduğu
oturma alanlarında
"Lütfen Porsuk Çayı
ve çevresini kirlet-
meyin" yazılı uyarı
tabelalarını bazı du-
yarsız vatandaşlar
görmezden geldi.
Girişinin yasaklan-

mış olmasına rağ-
men kilitlenmiş du-
rumda olan demir
parmaklıkları atla-
tarak oturma alan-
larına giren
vatandaşlar çeşitli
yiyecek ve içecek
çöplerini toplamaya
gayret göstermek
yerine yeşillik alan-

lara bırakmayı ter-
cih e�i. Tabelanın
hemen yanında bu-
lunan çöpler ortaya
çirkin görüntü çı-
kardı. Kuralları gör-
mezden gelen
vatandaşların bu
duyarsızlığı pes de-
dir�i.

Kaynak: İHA

Uyarılar duyarsızların umurunda değil

Osmaniye 'nin
Kadirli ilçe belediye
binasının camları,
akşam saatlerinde
kimliği belirsiz kişi
ya da kişilerce taşlı
saldırıya uğradı.

Olay, akşam sa-
atlerinde Kadirli il-
çesi Kamil Kara
Bulvarı üzerindeki
belediye hizmet bi-

nasında meydana
geldi.

Henüz kimliği
belirlenemeyen kişi
ya da kişiler Kadirli
Belediyesi hizmet
binasına gelerek
yanlarında getir-
dikleri taşlarla sal-
dırıda bulundu.

Saldırıda giriş
kapısının camları

kırıldı. Olayı gören-
lerin durumu 112
Acil Çağrı Merke-
zi'ne haber vermesi
üzerine bölgeye
polis ekipleri sevk
edildi.

Sorumluların en
kısa sürede adalet
önünde hesap vere-
ceklerine olan inan-
cının tam olduğunu

ifade eden Belediye
Başkanı Mustafa
Mert Olcar, "Tür-
kiye Cumhuriyeti
Kadirli Belediye-
si'nden sesleniyo-
rum. Burada ilçe
başkanımız, bele-
diye meclis üyeleri-
miz, Kadirli
s e v d a l ı l a r ı m ı z ,
birim müdürleri-
miz, belediye baş-
k a n
yardımcı lar ımız
burada. Kadirli Be-
lediyesi'ne ha taşla
saldırılmış, ha si-
lahla saldırılmış. Bu
bizler için aynı şey.
Kadirli Belediyesi
hiç kimsenin teke-
linde olmayan bir
devlet kurumudur.
Öncelikle devlet
terbiyesi içerisinde

Kadirli Belediye-
si'nin önünde bu fa-
iller yakalanana
kadar burada bek-
leyeceğiz. Bu failler
y a k a l a n d ı k t a n
sonra da kimdir,
nedir, niçin Kadirli
Belediyesi'ne saldırı
yapılmıştır?

Bunları da teker
teker öğreneceğiz.

Hiç kimse Kadirli
Belediyesi'ni bu şe-
kilde rencide ede-
mez. Burası devlet
terbiyesiyle yöneti-
len bir kurumdur.
Ben de bu kuru-
mun başında Mus-
tafa Mert Olcar
olarak buradayım"
dedi.

Kaynak: İHA

Osmaniye Bele-
diye Başkanı İbrahim
Çenet, başkan yar-
dımcıları ve birim
müdürleriyle birlikte
istişare ve koordinas-
yon toplantısı düzen-
ledi.

Toplantının ana
gündemini, şehir ge-

nelinde sürdürülen ve
planlanan projeler
oluşturdu.

Yatırımlar Ma-
saya Yatırıldı

Toplantıda özel-
likle asfalt döküm ça-
lışmaları ve kentsel
dönüşüm projeleri
detaylı şekilde ele

alındı. Başkan Çenet,
Osmaniye’yi adeta
“ilmek ilmek yeniden
işlediklerini” ifade
e�i.
Haftalık Planlama
ve Değerlendirme

Belediye birimleri-
nin geçen haftaki faa-
liyetleri ve

önümüzdeki hafta
için planlanan çalış-
malar da toplantıda
değerlendirildi. İlgili
müdürlükler, detaylı
sunumlarla son du-
rumu aktardı.

Başkan Çenet’ten
Vurgulu Mesaj

Toplantı sonunda

açıklamada bulunan
Başkan İbrahim
Çenet, şu ifadeleri
kullandı:

“Sözümüz var;
Osmaniye’miz için
canla başla çalışaca-
ğız. Bugünün dün-
den, yarının
bugünden daha güzel

olması için durmadan
çalışacağız.”

Başkan Çenet, alı-
nan kararların Osma-
niye için hayırlı
olması temennisinde
bulunarak toplantıyı
sonlandırdı.

Osmaniye
Belediyesi

Adana'da 12 yıl önce 6 ya-
şındaki oğlunu beyin tümörü
nedeniyle kaybeden Kemal
Yücel, kök hücre bağışına dik-
kati çekmek için 7 bin 500 kilo-
metrelik yeni bir bisiklet
turuna başladı.

Yücel, kordondaki Troya
Atı önünde gazetecilere yap-
tığı açıklamada, geçen yıl "Her
Pedal Bir Umut Olsun" tema-
sıyla yaptığı turu Çanakka-
le'den 6'ncı kez başla�ığını ve
41 ile uğrayacağını söyledi.

Bir çocuğun gülüşü ve bir
babanın evlat acısı yaşama-
ması için bisiklet turuna Baba-
lar Günü'nde başladığını
belirten Yücel, 7 bin 500 kilo-
metrelik rota belirlediğini kay-
de�i.

Kemal Yücel, "Gideceğim
şehirlerde kök hücre ve organ
bağışının önemini, insanların
lösemi hastası bir çocuğun ha-
yatını kurtarabilme şansına
sahip olduklarını anlatacağım.
İstiyorum ki hiçbir baba benim
gibi evlat acısı yaşamasın. Bun-
dan önce yaptığım kök hücre
bağışı çalışmalarında 500'den
fazla çocuğumuza uygun ilik
bulduk. Onlar şimdi haya�a-
lar, bugün babalarına hediye-
ler verecekler, birlikte güzel
vakit geçirecekler. Çocukların
yaşama bağlanma umudu da
bisiklet turumda benim yaşam
enerjim olacak." diye konuştu.

2013'te Adana'da yaşarken
6 yaşındaki evladını beyin tü-
mörü nedeniyle kaybe�iğini
anlatan Yücel, sözlerine şöyle
devam e�i:

"Hastalığını öğrenmemizle
kaybetmemiz arasında geçen
süre 27 gün. Ameliyatın ardın-
dan 9 gün sonra yaşam müca-
delesini kaybe�i ve Utku'nun
organlarını bağışlama kararı

aldık. 5 çocuğa hayat verdi.
Uzun süre bunalım dö-

nemi yaşadım. Yaşadığım
evlat acısını umuda dönüştür-
meye karar verdim. İlk olarak
Utku'nun organlarıyla hayat
bulan çocukları ziyarete başla-
dım. Daha sonra hastaneler-
deki çocukları ziyaret ederek
onlara hediyeler dağı�ım. Oğ-
luma alamayacağım oyuncak-
ları onlara hediye e�im. Onları
mutlu gördükçe evladımın
mutlu olduğunu düşündüm.
Sanki karşımda Utku vardı ve
mutlu olmuştu. Bunu yaygın-
laştırdım. Türkiye'deki birçok
hastaneye gitmeye karar ver-
dim, o acıyı bu yüzden umuda
dönüştürdüm. Son 6 yıldır da
Türkiye'yi dolaşıyorum. Gi�i-
ğim şehirlerde çocukları ziya-
ret edip, onlara hediyeler de
veriyorum hem de yaşamlarını
kurtarma adına hareket ediyo-
rum."

İlk yola çıkışının acıyla baş-
ladığını, o acının başka çocuk-
larda umut ışığına
dönüşmesine sebep olduğunu
ifade eden Yücel, bu bisiklet
turunda da yeni yeni hayatla-
rın kurtulmasını umut e�iğini
söyledi.

Babalar günü dolayısıyla
içinde buruk bir hüznün oldu-
ğunu dile getiren Yücel, "Evla-
dım yaşasaydı şimdi kocaman
bir delikanlı olacaktı, bir he-
diye alacaktı belki de birlikte
vakit geçirecektik. Mutlu ola-
caktım. Onun eksikliğini çok
hissediyorum. Kim bilir belki
de yolda onun ruhu bana eşlik
edecek, varlığını yanımda his-
sedeceğim. Zor bir gün, acı çok
büyük, dilerim başka çocuklar
Utku gibi hayatını kaybetme-
sin." dedi.

Kaynak: AA

Kök hücre bağışına dikkati çekmek için
7 bin 500 kilometre pedal çevirecek

Osmaniye’de projeler masaya yatırıldı

Osmaniye’de ruh sağlığı için birlikteyiz

Belediye binasına taşlı saldırı
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Medipol Mega Üniversite
Hastanesi'nden Kadın Hasta-
lıkları ve Doğum Uzmanı
Prof. Dr. Murat Ekin, kadın-
larda sık görülen idrar ka-
çırma probleminin cerrahi
yöntemlerle yüzde 90'a varan
başarıyla kalıcı olarak gideri-
lebildiğini bildirdi.

Hastaneden yapılan açık-
lamada görüşlerine yer veri-
len Ekin, yaş ve doğum
süreçleriyle artış gösteren
idrar kaçırma probleminin,
çaresizlik ya da utanma nede-
niyle göz ardı edilmemesi ge-
rektiğini belirterek, modern
cerrahi yöntemlerin bu so-
runu kalıcı olarak çözebildi-
ğini vurguladı.

Ekin, kadınların bu ko-
nuda farkındalık kazanması-
nın kritik önem taşıdığını
aktararak, hem erken dönem
yaklaşımları hem de cerrahi
çözümler hakkında bilgiler
verdi.

Kadınlarda iki temel tipte
idrar kaçırma görüldüğünü
ifade eden Ekin, şu değerlen-
dirmelerde bulundu:

"Bunlardan ilki stres tipi
idrar kaçırma. Öksürme, hap-
şırma, ağır kaldırma gibi
karın içi basıncını artıran du-
rumlarda görülür. İkincisi ise
sıkışma tipi idrar kaçırmadır,
burada hasta aniden gelen bir
idrar hissiyle tuvalete yetişe-
meden idrarını kaçırır. Bu tip
genellikle daha büyük hacim-
lerde idrar kaybıyla seyreder."

Ekin, idrar kaçırmanın sık
görülmesine rağmen çoğu ka-
dının doktora başvurmaktan
çekindiğine dikkati çekerek,

kadınların çoğu zaman bu so-
runu utanarak gizliyor ya da
yaşlılığın doğal sonucu olarak
görüp kabullendiğini anla�ı.

Erken müdahaleyle yaşam
kalitesini ciddi şekilde artır-
manın mümkün olduğunun
altını çizen Ekin, tedavi yön-
temlerine ilişkin şu bilgileri
paylaştı:

"İlk basamak tedavilerde
davranışsal değişiklikler, pel-
vik taban kas egzersizleri,
bazı fizik tedavi yöntemleri ve
ilaçlar etkili olabilir. İlerlemiş
ve yaşamı olumsuz etkileyen
durumlarda cerrahi yöntem-
lere başvuruyoruz. En sık kul-
landığımız yöntem, idrar
borusunun altına yerleştirilen
askı işlemi. Bu yöntemin ba-
şarı oranı yüzde 90'lara kadar
çıkabiliyor. Bunun yanında
idrar borusunun çevresine uy-
gulanan hacim ar�ırıcı enjek-
siyon tedavileri de mevcut.
Kadınlarda idrar kaçırmanın
çoğu zaman genital organ
sarkmalarıyla birlikte görülü-
yor. Bu sarkmalar düzeltildi-
ğinde idrar kaçırma
şikayetleri de büyük ölçüde
ortadan kalkabiliyor. Vajinal
yoldan, Laparoskopik ya da
robotik yöntemlerle yapılan
bu ameliyatlar sayesinde has-
talarımıza konforlu bir yaşam
sunabiliyoruz."

Ekin, idrar kaçırma soru-
nunun yaşam kalitesini bozan
ama çözümsüz olmayan bir
durum olduğuna işaret ede-
rek, kadınların bu sorunu ka-
bullenmek yerine çözüm
araması gerektiğini aktardı.

Kaynak: AA

Kadınlarda idrar kaçırma
probleminde cerrahi yöntemler

Malatya'nın Akçadağ ilçe-
sinde yaşayan İlhan ve Ce-
mile Önal çifti, interne�e
gördükleri lavanta bahçele-
rinden etkilenerek lavanta
üretimine başladı. Yaklaşık 40
dönümlük arazide kendi im-
kanlarıyla üretime başlayan
çift, lavantaların yağını çıkar-
tarak satışa sunmak için
yoğun çaba harcıyor.

Kotangölü Mahallesi'nde
4 yıl önce lavanta üretimi için
çalışmalara başladıklarını be-
lirten İlhan Önal, "İnterne�en
lavanta bahçelerini görüp
araştırma yaptım. Eşimle bir-
likte 40 dönümlük arazimizde
lavanta üretimine başladık.
Kendi imkanlarımızla üretim
yapıyoruz. Lavanta yetiştirici-
liği oldukça zahmetli ve

büyük emek istiyor" dedi.
Üçüncü hasat dönemini

yaşadıklarını ifade eden Ce-
mile Önal ise "İlerleyen yaşı-
mıza rağmen eşimle birlikte
üretmek için mücadele ediyo-
ruz. Ülkenin kalkınmasında
tarımın önemi büyük inşallah
gençlerimize örnek oluruz"
ifadelerini kullandı

Lavanta üretimine sonra-
dan ortak olarak dahil olan
Mustafa Gümüşboğa da 3 yıl-
dır üretime katkı sundukla-
rını ifade ederek,
"Maliyetlerin yüksek olması
nedeniyle henüz tesis kur-
mayı düşünmüyoruz. Şimdi-
lik fason üretim modeliyle
devam etmeyi planlıyoruz"
diye konuştu.

Kaynak: İHA

internetten gördüler,
lavanta üreticisi oldular

Osmaniye 'nin
Bahçe ilçesinde Di-
yanet İşleri Başkanlı-
ğı'nın 2025 yılı 2.
Dönem Hafızlık Tes-
pit Sınavı öncesi

önemli bir adım
atıldı.

İlçe Müftülüğü
bünyesinde kurulan
Hafızlık Takip Ko-
misyonu tarafından

düzenlenen eleme
sınavı, öğrencilerin
seviyelerini belirle-
mek ve resmi tespit
sınavına katılacak
adayları belirlemek

amacıyla gerçekleş-
tirildi.

Bahçe İlçe Müf-
tüsü Mustafa Erdem
başkanlığında topla-
nan komisyon, sı-
navda öğrencileri
hafızlık seviyelerine
göre değerlendirdi.

Yapılan değer-
lendirmeler sonu-
cunda başarılı olan
öğrenciler Diya-
net’in gerçekleştire-
ceği 2. Dönem
Hafızlık Tespit Sına-
vı’na katılmaya hak

kazandı.
İlçe Müftüsü

Mustafa Erdem,
sınav sonrası yaptığı
açıklamada duygu-
larını şu ifadelerle
dile getirdi:

“Sınava girecek
olan tüm öğrencile-
rimize üstün başarı-
lar diliyor, bu
önemli süreçte
büyük emek harca-
yan kıymetli hafızlık
öğreticilerimize te-
şekkür ediyorum.
Rabbim tüm öğren-

cilerimizi Kur’an’a
göre yaşayan kulla-
rından eylesin. Rab-
bim Kur'an-ı Kerimi
hakkıyla okuyan,
anlayan, anlatan, ya-
şayan, yaşatan kul-
ları arasına bizleri de
dahil eylesin.
Kur'an-ı Kerimi ha-
yatımızı aydınlatan
bir rehber, kabrimizi
aydınlatan bir nur,
sıra�an refakat ede-
cek bir arkadaş eyle-
sin.” Bahçe

Müftülüğü

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesine bağlı
Bekereci Köyü’nde
4’ncü Geleneksel La-
vanta ve Zeytin Çi-
çeği Festivali
gerçekleştirildi.

D e d e s i n d e n
kalma 35 dönümlük
atıl araziyi lavanta
bahçesine çeviren iş
insanı Yunus Kan-
dırmaz ve köylüler
tarafından düzenle-
nen festival, Osma-
niye Valisi Erdinç
Yılmaz’ın katılı-
mıyla yapılan hasat
ile başladı.

Yöresel halk
ozanları tarafından
türküler söylendi, şi-
irler okundu, oyun-
lar oynandı, festivale
katılanlara saksıda
lavanta hediye
edildi.

Vali Yılmaz,
hasat sonrası yaptığı
açıklamada, lavanta-
nın Akdeniz bölgesi-
nin özellikle kıraç
kesimlerine uyum
sağlayan bir bitki ol-
ması nedeniyle ye-
tiştiriciler için
alternatif ürün seçe-
neği olduğunu söy-
ledi.

Kozmetik, ilaç ve
sabun gibi birçok
alanda kullanılan la-
vantanın karlı yatı-
rım olduğunu
belirten Vali Yılmaz,
“Lavantanın bizim
bölgemizin coğrafi
şartlarına da çok
uygun bir ürün ol-
duğunu görüyoruz.
Bu ürün çeşidinin ili-
mizde, ülkemizde
artmasının faydalı
olacağını düşünüyo-
ruz. Ciddi anlamda
karlı ve ciddi bir
gelir getiren bir
ürün. Coğrafi olarak
verimli bir toprak
aramıyor daha çok
kıraç toprakları
seven bir ürün. 2 yıl
önce de hasada katıl-
mıştım. Bu yıl daha
güzel verimli oldu-
ğunu görüyoruz.
Çiftçimizi böyle bir
ürünün yetiştirilme-
sine öncülük e�iği
için kutluyorum. İn-
şallah hayırlı ve be-
reketli kazançlar
elde etmesini diliyo-
rum.” dedi.

Üretici Yunus
Kandırmaz ise geçen
yıla oranla bu yıl
hava şartları ve

bakım çalışmaları
sonrası verimden
çok memnun oldu-
ğunu söyledi.

Hasada katılan
Osmaniye Valisi Er-
dinç Yılmaz ve katı-
lımcılara teşekkür
eden Kandırmaz,
“Bu yıl hava şartları
ve bakım nedeniyle
400 kilogram çiçek
ve 10 litre yağ al-
mayı planlıyoruz.
Ekimi, bakımı, çapa-
lama, sulama ve ha-
sadında yıl boyunca
onlarca işçi çalışıyor.
İşçilerimiz genel ola-
rak köyde yaşayan
hemşerilerimizden
oluyor.

Lavanta bahçesi
sayesinde hem kö-
yümüzün tanıtımını
yapıyoruz hem de
insanlara güzel bir
istihdam kapısı oluş-
turuyoruz. Elde edi-
len lavanta yağını
Flaviapolis adlı
ürünlerimizin ham-
maddesi olarak de-
ğerlendiriyoruz”
dedi.

Festivale, Kadirli
Kaymakamı Erdinç
Dolu, Belediye Baş-
kanı Mustafa Mert

Olcar, il ve ilçe
kurum müdürleri,
Aşık Feymani, halk

ozanlar, davetiler, si-
yasi ve sivil toplum
kuruluşları temsilci-

leri ile çok sayıda va-
tandaş katıldı.

Haber Bülteni

Osmaniye Sağlık
İl Müdürlüğü gör-
evine, Kamu Hasta-
neleri Genel
Müdürü Uzman
Doktor Emrah Ceviz
atandı. Osmaniye İl
Sağlık Müdürü Dr.
Fevzi Yavuzyıl-
maz'ın Kastamonu
ya tayininin çıkması-
nın ardından bir ayı
aşkındır bu görev

vekaleten yürütülü-
yordu.
Uzm. Dr. Emrah
Ceviz Kimdir?
1980 yılında Kü-

tahya'nın Tavşanlı il-
çesinde doğan
Ortopedi ve Trav-
matoloji Uzmanı Dr.
Emrah Ceviz, An-
kara, Çankırı ve
Adana’da hekimlik
yaptıktan sonra 2018

yılında Sağlık Ba-
kanlığı Sağlık Hiz-
metleri Genel
M ü d ü r l ü ğ ü n d e
Daire Başkanı olarak
görev aldı. 2019-
2021 yılları arasında
Adana Kamu Hasta-
neleri Başkanlığı
görevini sürdüren
Ceviz, 2021 yılında
Mersin İl Sağlık Mü-
dürü, 2024 Eylül

ayında Sağlık Ba-
kanlığı Kamu Hasta-
neleri Genel
Müdürlüğü gör-
evine atandı.

Osmaniye Sağlık
İl Müdürü olarak
atanan Uzman Dok-
tor Emrah Ceviz'in
kısa süre sonra gö-
reve başlaması bek-
leniyor. Gonca

DenizKaraçam

Diyanet'in 2. dönem tespit sınavına hazırlık başladı

Lavanta Festivali renkli görüntülere sahne oldu

Sağlık İl Müdürü Uzman Doktor Emrah Ceviz Oldu

Eskişehir'de yaz
aylarının gelmesiyle
beraber dondurma
tüketmek isteyen
vatandaşlar sıradan
külah dondurma
yerine irmik helvalı
dondurmayı da ter-
cih ediyor.

Havaların ısın-
masıyla beraber va-
t a n d a ş l a r
serinlemek için don-

durmaya yöneliyor.
Bu esnada ise yıllar-
dır tüketilen külahta
dondurma yerine
yeni bir alternatif
olarak irmik helvalı
dondurmayı tercih
ediyorlar. İrmik hel-
valı dondurma
satan Ümit Özsolak,
irmik helvalı don-
durmam, sıradan
külahta dondur-

maya göre yeni bir
tat olduğunu be-
lir�i.

"Külahta klasik
dondurma yerine
bunu seçiyorlar"

Bir dondurma iş-
letmesinde çalışan
olan Ümit Özsolak,
yıllardır tüketilen
külahta dondurma
yerine vatandaşların
irmik helvalı don-

durmayı tercih e�i-
ğini şu sözlerle ifade
e�i:

"Genelde Maraş
dondurması sa�ığı-
mız için insanlar, çe-
şitli dondurmalar
yerine irmik helvası
ka�ığımız dondur-
mayı tercih ediyor.
D o n d u r m a n ı n
içinde eriyerek bir
denge oluşturuyor.

Külahta klasik don-
durma yerine bunu
seçiyorlar. Yazın
başlamasıyla birlikte
satışlarımız ar�ı,
ancak kışın da sa-
dece helva olarak
sa�ığımız için her
mevsim talep görü-
yor. Klasik külahta
dondurmaya kı-
yasla yeni bir tat di-
yebiliriz. Benim

tavsiyem, kaliteli fir-
malardan yemeleri.
Bu tatlının püf nok-
tası, kaliteli mal-
zeme kullanılması;
mesela ayçiçek yağı
yerine tereyağı kul-
lanılması gibi. Basit
bir tatlı olduğu için
iyi olması, tamamen
kaliteli malzeme
kullanımına bağlı."

Kaynak: İHA

Külahta dondurmaya yeni alternatif
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Siirt'te ilkokul öğrencisi Ömer Temiz, başlat-
tığı kampanyayla topladığı kitapları, babasının
ilk öğretmenlik yaptığı Pervari ilçesindeki okula
ulaştırdı.

Mehmetçik İlkokulu'nda 2. sınıf öğrencisi
Ömer Temiz (8), sınıf arkadaşı Ahmet Cemil Ay-
doğan'ın (8) da desteğiyle okulda kitap toplama
kampanyası başla�ı.

Okul idaresi ve öğretmenlerin de destek ver-
diği kampanyayla toplanan kitap ve çeşitli eğitim
materyalleri Temiz'in talebi üzerine 10 yıl öğret-
menlik yapan babası Diyaeddin Temiz'in ilk
görev yeri olan Pervari'nin Beğendik beldesin-
deki Beğendik Gazi İlkokulu'na teslim edildi.

Arkadaşı Ahmet Cemil ve babasıyla okulu zi-
yaret eden Ömer Temiz, akranlarıyla sohbet e�i,
sınıflarına konuk oldu.

Kitapları teslim alan öğrenciler de Ömer ve
Ahmet Cemil ile kampanyaya destek veren her-
kese teşekkür e�i.

"Okuldaki öğrenci arkadaşlarımıza
kitapları dağı�ık"

Ömer Temiz, AA muhabirine, babasının öğ-
retmenlik yaptığı dönemde ilk görev yerini
merak etmesi dolayısıyla ortaya çıkan fikirle bu
kampanyayı başla�ıklarını söyledi.

Kitapları okula getirdiklerini ve çok mutlu ol-
duklarını ifade eden Temiz, "Bir gün babama,
'Baba senin okulunu merak ediyorum.' dedim.
Babam da 'Tamam, gidelim.' dedi. Sonra oradaki
akranlarımıza kitap da dağıtabileceğimizi söyle-
dim ve okulda kitap toplama kampanyası baş-
la�ık. Okuldaki öğrenci arkadaşlarımıza kitapları

dağı�ık. Onlar da kitapları okuyacaklarına söz
verdiler." dedi.

Baba Diyaeddin Temiz de öğretmenliğe baş-
ladığı 2000 yılında aynı zamanda ikinci üniver-
site olarak Dicle Üniversitesi Hukuk Fakültesinde
öğrenim gördüğünü belir�i.

Öğretmenliği 10 yıl sürdürdükten sonra avu-
katlık yapmaya başladığını ifade eden Temiz, yıl-
lar sonra ilk görev yaptığı okula dönmenin
kendisi için büyük anlam taşıdığını söyledi.

"Beğendik'te öğretmenliğe başladım. İlk görev
yerimdi. Aradan 25 yıl geçti. Oğlum okula başla-
dığında hep aklımın bir köşesinde Beğendik'te bir
dayanışma yapma fikri vardı. Çocuklarımız, okul
idaresi ve öğretmenlerinin desteğiyle öğrencile-
rin okudukları kitapları Beğendik'teki arkadaşla-
rına ulaştırması yönünde bir etkinlik planladık.
Getirdiğimiz kitap ve çeşitli araç gereçleri, Be-
ğendikli çocuklara hediye e�ik. Bu sayede top-
lumsal dayanışma, birlik ve ortak kültürün
gelişmesine katkı sağlamak ve çocukların hafıza-
sında Siirt'ten güzel bir anı bırakmak istedik." ifa-
delerini kullanan Temiz, bu tür etkinliklere
devam edeceklerini kayde�i.

Beğendik Gazi İlkokulu Müdürü Melike Yal-
çın da okula gerçekleştirilen ziyare�en duyduğu
memnuniyeti belirterek, "25 yıl önce burada
görev yapan öğretmenimizin tekrar gelmesi ve
okulumuza kitaplar getirmesi bizleri çok duygu-
landırdı. Kendisi bizlere o dönemin zorlukların-
dan ve okulun durumundan da bahse�i.
Kendilerine ayrıca teşekkür ediyoruz." ifadelerini
kullandı. Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Kampanyayla topladığı kitapları babasının
ilk görev yaptığı okula ulaştırdı

Hepatit B'ye bağlı karaciğer
yetmezliği nedeniyle uzun süre-
dir tedavi gören 40 yaşındaki
Kırgız Torobekov Abdesbek,
Türkiye'de yapılan karaciğer
nakliyle sağlığına kavuştu.

Karın ağrısı, şişlik ve halsizlik
şikayetleriyle Kırgızistan'da has-
taneye başvuran Abdesbek'e, ya-
pılan tetkiklerin ardından kronik
karaciğer yetmezliği tanısı ko-
nuldu.

Kahramanmaraş merkezli
depremlerin ardından Türkiye'ye
yardım için gelen Kırgızistan
Acil Durumlar Bakanlığı eki-
binde görev alan Abdesbek, bu
kez sağlık sorunları nedeniyle
Türkiye'ye geldi. Abdesbek, Tür-
kiye'de gerçekleştirilen operas-
yonla abisinin karaciğeriyle
yeniden sağlığına kavuştu.

"Daha önce Türkiye'ye
Kahramanmaraş depreminde
yardım için gelmiştim"

Yaklaşık 2 ay önce Etlik Şehir
Hastanesi'nde karaciğer nakli
olan Abdesbek, tedavi sürecine
dair yaşadıklarını AA muhabi-
rine anla�ı.

Kırgızistan'da nakil olama-
dığı için Türkiye'ye geldiğini
ifade eden Abdesbek, "Halsizlik,
karın ağrısı ve karın şişliğim
vardı. Belirli bir süre geçtikten
sonra kanlı kusmaya başladım.
Daha sonra doktora gi�im ve ka-
raciğer yetmezliği tanısı ko-

nuldu." dedi.
Bir süre ilaç tedavisi gören

Abdesbek, doktorunun karaciğer
nakli gerektiğini bildirmesi üze-
rine nakil sürecine hazırlandığını
söyledi. Ağabeyinin bağışçı ol-
ması üzerine kendisine karaciğer
nakli yapıldığı bilgisini veren
Abdesbek, şunları kayde�i

"Abim, bana destek olmak is-
tediğini, sonuçların iyi olacağını
söyledi. 'Sen iyi olursan ben de
iyi olurum' dedi. Abimin uzun
yıllar sağlıklı yaşamasını istiyo-
rum. Daha önce Türkiye'ye Kah-
ramanmaraş depreminde yardım
için gelmiştim. Hastalığım geliş-
tikten sonra ülkemdeki AFAD
Başkanı, Türkiye ile iletişime
geçti ve karaciğer nakil sürecim
gelişti."

Ameliyat olduktan sonra sağ-
lığına kavuştuğunu belirten Ab-
desbek, Türk hekimlerine
teşekkür e�i.

Türkiye, karaciğer ve
böbrek naklinde

önde gelen ülkelerden
Operasyonu gerçekleştiren

Etlik Şehir Hastanesi'ndeki nakil
ekibinde yer alan Genel Cerrahi
Uzmanı Op. Dr. Gürkan Değir-
mencioğlu, Abdesbek'e Hepatit
B'ye bağlı gelişen ileri evre kro-
nik karaciğer yetmezliği tanısı
konulduğunu ve bu nedenle ka-
raciğer naklinin zorunlu hale gel-
diğini aktardı.

Abdesbek'in iki ay önce nakil
olduğunu anlatan Değirmenci-
oğlu, "Hastamıza abisi karaciğe-
rinin bir kısmını verdi ve canlı
karaciğer nakli gerçekleştirildi.
Nakil sonrası iki hastamız da ül-
kelerinde sağlıklı bir şekilde ya-
şıyor. Rutin kontrolleri için
yeniden Türkiye'ye geldiler."
dedi.

"Ülkemizdeki cerrahi ekip-
lerin nakil deneyimi ve kapasi-

tesi oldukça yüksek"
Değirmencioğlu, karaciğer

nakillerinin kadavra ya da canlı
vericilerden yapılabildiğini belir-
terek, Türkiye'de kadavra bağış-
larının yetersiz olması nedeniyle
nakillerin büyük ölçüde canlı ve-
ricilerden gerçekleştirildiğini,
yurt dışından gelen hastaların ise
Türkiye'deki kadavra bekleme
listesine dahil olmadığı için akra-
balarıyla geldiğini kayde�i.

Türkiye'nin, karaciğer ve
böbrek nakilleri konusunda dün-
yanın önde gelen ülkelerinden
olduğu aktaran Değirmencioğlu,
"Ülkemizdeki cerrahi ekiplerin
nakil deneyimi ve kapasitesi ol-
dukça yüksek. Yurt dışında yaşa-
yan Türk kökenli hastalar ise
aracı kurumlar ya da Sağlık Ba-
kanlığı üzerinden ülkemize geli-
yor ve biz de hazırlıklarını
yaparak ameliyatlarını gerçekleş-
tiriyoruz." diye konuştu.

Kaynak: AA

Kırgız hasta Türkiye'de yapılan
karaciğer nakliyle sağlığına kavuştu
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Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi ASAT
Genel Müdürlüğü, su
kaynaklarının korun-
ması ve çevre bilinci-
nin artırılması
amacıyla önemli bir
eğitim projesi başla�ı.
İklim krizinin etkileri
artarken su tasarrufu-
nun önemine dikkat
çeken proje kapsa-
mında, üç ayda yakla-
şık bin 200 ilkokul
öğrencisine ulaşıldı.

Büyükşehir Bele-
diyesi ASAT Genel
Müdürlüğü ile An-
talya İl Milli Eğitim

Müdürlüğü arasında
imzalanan protokol
çerçevesinde Kum-
luca, Elmalı, Kemer,
Serik, Duraliler, Dö-
şemealtı, Aksu ve İb-
radı ilçelerinde 4. sınıf
öğrencilerine yönelik
eğitimler düzenlendi.

ASAT’a ait mobil
eğitim tırı ile ilçeleri
ziyaret eden ekip, 3
ay içerisinde yaklaşık
1200 öğrenciye ulaştı.
Eğitimlerde suyun
musluklara ulaşma
süreci ile sifona basıl-
dıktan sonra atığın
arıtılması ve yok

edilme süreci gibi ko-
nular detaylı şekilde
aktarıldı.

Çevre duyarlılığı
kazandırılıyor
Proje kapsamında

Kemer Mustafa Rüştü
Tuncer İlkokulu 4.
sınıf öğrencilerini zi-
yaret eden ASAT
ekipleri, suyun bilin-
çli kullanımı konu-
sunda eğitim verdi.
Öğrencilerden "Susuz
bir dünya nasıl
olurdu?" sorusuna
yanıt vermeleri ve bu
düşünceyi atık malze-
melerle resmetmeleri
istendi. Bu etkinlikle,
bilinçsiz su kullanımı-
nın gelecekte oluş
olumsuz sonuçlara
dikkat çekildi. Öğren-
ciler ve öğretmen
adaylarına yönelik
eğitimlerle, suyun bi-
linçli kullanımı ve
çevre duyarlılığı
erken yaşta kazandı-
rılmaya başlandı.

Öğrenciler eği-

timden çok memnun
Okullarında ger-

çekleştirilen bilgilen-
dirme çalışmasından
duyduğu memnuni-
yeti dile getiren Elif
Nur Küçükyılmaz,
"Bugün aldığımız eği-
tim sayesinde su kay-
naklarını nasıl doğru
ve bilinçli kullanma-
mız gerektiğini öğ-
rendik. Geleceğimizi
düşünerek suyu hep
birlikte korumalıyız.
Örneğin, dişlerimizi
fırçalarken musluğu
kapatmalıyız. Cadde
veya sokaklarda pat-

lamış su boruları gör-
düğümüzde hemen
Alo 185’i aramalıyız"
dedi.

Öğretmen aday-
ları da projede
aktif rol aldı

Projenin ikinci
ayağında, Akdeniz
Üniversitesi Eğitim
Fakültesi Sosyal Bilgi-
ler Öğretmenliği bö-
lümü öğrencileri
projeye dahil oldu.
"Toplum Destekli
Proje" dersi kapsa-
mında 14 hafta süren
eğitimlerle, öğretmen
adayları su tasarrufu,

çevre bilinci ve iklim
krizi gibi konularda
bilgilendirildi. ASAT
ve Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi uzman-
ları tarafından verilen
eğitimlerin ardından,
öğretmen adayları da
saha çalışmalarına ka-
tılarak öğrencilere
eğitim verdi. Bu sü-
reçte 11 öğretmen
adayı, gelecekte öğ-
rencilere çevre ve su
bilincini aktaracak
donanıma sahip bi-
reyler olarak yetişti-
rildi.

Kaynak: İHA

Gelecek nesillere su bilincini aşılayan proje

Biruni Üniversitesi Tıp Fa-
kültesi Fizyoloji Anabilim
Dalı Dr. Öğr. Üyesi Tarık
Mecit, dijital yorgunluğun
yalnızca gözler değil, hormon
dengesi, uyku düzenleyici
mekanizmalar ve bağışıklık
sistemi üzerinde de olumsuz
etkiler yara�ığını belir�i.

Üniversiteden yapılan
açıklamada görüşlerine yer
verilen Mecit, özellikle genç-
lerde daha yaygın görülmeye
başlanan dijital yorgunluğun,
modern çağın giderek artan
bir sağlık sorunu haline geldi-
ğini aktardı.

Mecit, dijital yorgunluğun
sadece gözleri etkilemediğini,
dikkat sistemleri, hormon
dengesi, uykuyu düzenleyen
mekanizmalar ve bağışıklık
sistemi üzerinde de yıkıcı
olumsuz etkiler yara�ığını
aktardı.

Telefonlar, bilgisayarlar ve
çoklu dijital cihazların, bey-
nin karar alma ve dikkat gibi
üst düzey işlevlerinden so-
rumlu prefrontal korteks böl-
gesini sürekli uyardığını
kaydeden Mecit, "Bu yoğun-
luk, zamanla bilişsel kaynak-
ların tükenmesine yol açıyor.
Karar almayı etkileyecek dü-
zeyde bir mental yorgunluk,
dikkat dağınıklığı ve zihinsel
bulanıklık gibi belirtiler or-
taya çıkabiliyor." ifadelerini
kullandı.

Mecit, beynin hala gelişme
sürecinde olduğu ergenlik
döneminde uzun süreli ekran
maruziyetinin çok daha ciddi
ve kalıcı problemlere neden
olabileceğine işaret ederek,
"Bu yaş grubunda ekran süre-
sinin fazlalığı, nöroplastisiteyi
olumsuz etkileyerek beyaz
madde bütünlüğünde bozul-
malara ve dikkat eksikliği be-
lirtilerine neden olabiliyor.
Sosyal medya ve oyunlar,
ödül-ceza sisteminde denge
korunmazsa öğrenmeyi yü-
zeyselleştirerek kalıcı belleğin
körelmesine yol açıyor." de-
ğerlendirmesini yaptı.

Uzun süreli ekran kullanı-
mının göz kuruluğu, bulanık
görme ve çeşitli kas spazmla-
rına yol açabileceğini belirten
Mecit, bunun aynı zamanda
vestibüler sistemle olan
uyumsuzluğun baş ağrısı ve
mide bulantısı gibi belirtilerle
kendini gösterebileceğini kay-
de�i.

Mecit, geceleri ekrana bak-
manın, gece saatlerinde salgı-
lanan ve yaşlanmadan ruhsal
dengeye kadar birçok faktör
üzerinde etkisi olan melato-
nin üretiminin dengesini
bozup bir süre sonra da bas-
kılayacağını vurgulayarak,
bunun sadece uykuyu gecik-
tirmeyeceğini, aynı zamanda
hafıza, duygu düzenleme ve
bağışıklık sisteminde de so-

runlara yol açabileceğini ak-
tardı.

Dijital yoğunluk nedeniyle
vücudun stres düzeyini kont-
rol altına alan "Hipotalamus-
Hipofiz-Adrenal Üçgeni"
olarak adlandırılan HPA aksı-
nın sürekli uyarıldığına dik-
kati çeken Mecit, "Kortizol
düzeyinin düşmemesi hem
uyku problemlerine hem de
bağışıklık sisteminin zayıfla-
masına neden olur. Kronik
stres altında hipokampusta
hasar oluşabilir, bu da kaygı
bozuklukları ve motivasyon
düşüklüğüyle sonuçlanır."
ifadelerini kullandı.

- "Konsantrasyon ve dik-
kat zayıflığına neden olabili-
yor"

Mecit, dijital cihazların
yoğun kullanımının, birey-
lerde çeşitli fiziksel ve zihin-
sel sorunlara yol
açabileceğine işaret ederek,
uzun süre ekran başında kal-
manın, konsantrasyon ve dik-
kat zayıflığına neden olurken,
gözlerde batma, kuruluk ve
bulanıklık gibi şikayetleri de
beraberinde getirebileceğini
vurguladı.

Dijital cihazların yoğun
kullanımının, uyku düzenini
olumsuz etkileyerek uykuya
geçmede zorluk ve gece uyan-
maları gibi problemler yarata-
bileceğini aktararak, "Ayrıca
sinirlilik, unutkanlık ve moti-
vasyon kaybı gibi ruhsal etki-
ler görülebilirken, boyun, sırt
ve omuz ağrıları gibi kas-is-
kelet sistemi rahatsızlıkları da
sıkça yaşanır. Tüm bu belirti-
ler zamanla kişinin sosyal
çevresinden uzaklaşmasına
ve içe kapanmasına neden
olabilir." değerlendirmesini
yaptı.

Mecit, sinir sisteminin sağ-
lıklı işleyişi için düzenli ara-
lıklarla dijital detoks
yapılması gerektiğini dile ge-
tirerek, nefes ve gevşeme eg-
zersizlerinin zihinsel
rahatlama sağladığını, do-
ğada vakit geçirmenin biyolo-
jik saat olan sirkadiyen ritmi
dengelediğini anla�ı.

Göz sağlığını korumak
amacıyla her 20 dakikada bir,
20 saniye süreyle 20 adım
uzaklıktaki bir nesneye bakıl-
masını içeren "20-20-20" kura-
lının uygulanmasını öneren
Mecit, akşam saatlerinde
ekran ışığının azaltılmasının
ve loş ışık kullanımının uyku
kalitesini artırabileceğine işa-
ret e�i. Mecit, sağlıklı bir
yaşam için sadece beslenme
ve fiziksel aktivitenin yeterli
olmadığını belirterek, "Zihin-
sel detoks da bir sağlık so-
rumluluğudur. Ekranlara
değil, beynimizin ihtiyaçla-
rına kulak vermeliyiz." ifade-
lerini kullandı.

Kaynak: AA

Osmaniye İl
Müftülüğü, zulüm
altındaki Gazze hal-
kına umut olmak
için anlamlı bir et-
kinliğe imza a�ı.

Cebeli Bereket
Camii'nin arka bah-
çesinde düzenlenen
“Gazze’ye Destek

Kampı” kapsa-
mında mini bir ker-
mes organize
edilerek, yardım se-
ferberliği başlatıldı.

İl Müftülüğü
bünyesinde faaliyet
gösteren izciler, gö-
nüllü olarak etkin-
likte görev aldı.

Gönüllüler, ku-
rulan stantlarda
aktif rol alırken, va-
tandaşlar da kam-
panyaya yoğun ilgi
gösterdi.

Kermeste el
emeği ürünlerden
yöresel lezzetlere
kadar pek çok ürün

satışa sunuldu.
Toplumun her kesi-
minden katılımın
olduğu etkinlikte,
kardeşlik ve daya-
nışma duyguları ön
plandaydı.

Kamp süresince
toplanan tüm yar-
dımlar, Türkiye Di-

yanet Vakfı (TDV)
Osmaniye Şubesi
aracılığıyla Gaz-
ze’deki ihtiyaç sa-
h i p l e r i n e
ulaştırılmak üzere
teslim edildi.

Osmaniye İl
Müftülüğü’nden
yapılan açıkla-

mada, “İyilik ve
kardeşlik adına yü-
rüttüğümüz bu ça-
lışmaya destek
veren tüm gönül-
daşlarımıza yürek-
ten teşekkür
ediyoruz” denildi.

Kaynak: İlçe
Müftülüğü

Osmaniye'de gönüller gazze için seferber oldu

Osmaniye'de Kü-
çükler Hokey Tür-
kiye Birinciliği
M ü s a b a k a l a r ı
büyük bir heyecanla
tamamlandı.

Türkiye’nin dört
bir yanından gelen
kız ve erkek takım-
lar, 5 gün boyunca
süren turnuvada
şampiyonluk için ter
döktü.

O s m a n i y e
Hokey Sahası’nda
gerçekleşen müsa-
bakalarda minik
sporcular, hem yete-
neklerini sergiledi

hem de centilmence
mücadele ederek
sporun birleştirici
gücünü gözler
önüne serdi. Final
müsabakaları nefes-
leri keserken, tribün-
lerdeki coşku
görülmeye değerdi.

İşte Türkiye’nin
en iyi hokeyci mi-
nikleri:

Kızlar Kategorisi
Dereceleri:

1. Denizli – Fevzi
Tokat Ortaokulu

2. Diyarbakır –
Kazım Karabekir
Ortaokulu

3. Adana – Mer-
yem-Mehmet Kay-
han Ortaokulu

4. Malatya – Milli
Egemenlik Orta-
okulu

Erkekler Katego-
risi Dereceleri:

1. Malatya – Milli
Egemenlik Orta-
okulu

2. Adana – Ak-
şemse�in Ortaokulu

3. Van – Vali Ali
Cevdet Bey Orta-
okulu

4. İstanbul – Er-
tuğrul Gazi İmam
Hatip Ortaokulu

Finalin ardından
düzenlenen ödül tö-
reninde şampiyon
takımlar kupa ve
madalyalarını Os-
maniye Gençlik ve
Spor İl Müdürü
Yusuf Çebi, Gençlik
Hizmetleri Müdürü
Kadir Dündar, Os-
maniye Hokey İl
Temsilcisi Ahmet
Kaan Gizlice ve
Tesis Sorumlusu
Adnan Kök’ün elin-
den aldı.

Gençlik ve Spor
İl Müdürü Yusuf
Çebi, gençlerin fizik-
sel ve sosyal gelişi-
mine katkı sunmak,
sporu tabana yay-
mak amacıyla bu tür
organizasyonlara ev
sahipliği yapmaktan
büyük mutluluk
duyduklarını be-
lir�i. Osmaniye'de
renkli görüntülere
sahne olan şampi-
yona hem sporcular
hem de izleyiciler
için unutulmaz an-
larla sona erdi.

Kayna: GSİM

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde yol
ortasında 2 yılanın
çiftleşme dansı va-
tandaş tarafından
kayıt altına alındı.

Yaz aylarının
gelmesi ve havala-
rın aşırı ısınmasın-
dan dolayı yer altı
canlıları, gün yü-
züne çıkmaya baş-

ladı. Bu canlılardan
özellikle yılanlar;
doğada, yollarda,
bahçelerde ve ev-
lerde görülmeye
başlandı.

Düziçi ilçesine
bağlı Böcekli Belde-
sinde yol ortasında
çiftleşme ritüelle-
rini gerçekleştirilir-
ken 2 yılan

görüldü.
Y ı l a n l a r ı n

dansı, vatandaş ta-
rafından cep tele-
fonu kamerasıyla
görüntülendi. Cep
telefonu kamera-
sına yansıyan yı-
lanlar, bir süre
sonra gözden kay-
boldu.

Kaynak: İHA

Yılanların dansı görenleri şaşırttı

Dijital yorgunluk sadece gözleri değil,
tüm vücut sistemlerini etkiliyor

Küçükler hokey şampiyonası tamamlandı
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